

## Notice of Annual Assessment of English Language Proficiency

Date: \_\_\_\_\_

Dear Parent/Guardian(s):

Your child is currently identified as an active English learner (EL). Federal and state laws require that all active English learners be assessed annually to determine their progress toward English language proficiency. The results are also used to determine if a child is ready to be exited from the language instruction program and no longer be identified as an English learner. ACCESS for ELLs is the annual assessment used in Pennsylvania for these purposes. It will be given on the following date:

Date of test: \_\_\_\_\_

The test will measure your child's level of English proficiency in speaking, listening, reading, and writing. Results of the test will be shared with you as soon as all tests are taken and scored.

If you have questions about the annual assessment or if your child is unable to attend school on the date of the test, please contact the following person:

Name: \_\_\_\_\_ Title: \_\_\_\_\_ Phone: \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_ Email: \_\_\_\_\_

## Avis d'Évaluation Annuelle de la Maîtrise de l'Anglais

Date : \_\_\_\_\_

Cher Parent/Tuteur(s) :

Votre enfant est actuellement identifié comme Apprenant d'Anglais (EL). Les lois fédérales et étatiques exigent que tous les Apprenants d'Anglais actifs soient évalués chaque année pour déterminer leurs progrès vers la maîtrise de la langue anglaise. Les résultats sont également utilisés pour déterminer si un enfant est prêt à quitter le programme d'enseignement de la langue et à ne plus être identifié comme Apprenant d'Anglais. ACCESS pour les ELL est l'évaluation annuelle utilisée en Pennsylvanie à ces fins. Elle sera organisée à la date suivante :

Date du test : \_\_\_\_\_

Le test mesurera le niveau de maîtrise de l'anglais de votre enfant en expression orale, compréhension orale, compréhension écrite et expression écrite. Les résultats du test vous seront communiqués dès que tous les tests auront été passés et notés.

Si vous avez des questions sur l'évaluation annuelle ou si votre enfant n'est pas en mesure de venir à l'école le jour du test, veuillez contacter la personne suivante :

Nom : \_\_\_\_\_ Titre : \_\_\_\_\_

Téléphone : \_\_\_\_\_ E-mail : \_\_\_\_\_